

ACHIEVE

Amway



Double Diamond
**NG TIAM MING &
MENG HUEY**

MELAKA

CHARLIE LEE KIM SOON &
LINDA NG KWEE CHOO



Our Journey From Nothing To Everything

Joining Amway was a turning point that nobody, least of all my parents, had anticipated given my troubled teenage years. I was skipping school and mixing with unsavoury characters. Not surprisingly, they feared a grim destiny for me, that I would end up either as a casualty of street violence or a prison statistic.



It was Amway that brought about a profound change. My sister, Founders Crown Ambassador Linda Ng Kwee Choo, led the way in 1982, facing my initial ridicule with unwavering determination. She met Founders Crown Ambassador Charlie Lee Kim Soon when she joined Amway, and together, they both invited me to an Amway meeting, which marked the start of an incredible transformation in my life.

Reflecting on the past 39 years, I feel very blessed and fortunate. Amway's values resonated with me early on, leading me from the uncertainty of a family business to a stable and sustainable income. Even amidst the pandemic, our Amway business stood strong, enabling our rise to the level of Double Diamond.

Now, at 62, I relish my robust health, free from the 'three highs' — high blood pressure, high cholesterol, and high blood sugar — that plague so many. This vitality is merely one of the countless blessings that Amway has granted me.

A heartfelt thanks to my life partner, Meng Huey, who encouraged and persevered with me. We went from having nothing to having everything good in life. Before Amway, we missed out on a lot. Meng Huey didn't even know how to drive.

Thanks to Amway's influence, she has learnt to drive, and now we do fun things like hiking and yoga. Every day is enjoyable. When it comes to travel, we've been to so many places that it's easier to say where we haven't been!

The most beautiful part of this is having our whole family involved. Amway is a shared vision of health and wellbeing, prosperity, and unity that binds us together as a family. Each of us contributed to this collective dream, supporting one another as we build a legacy of togetherness.

Looking ahead, my sights are set on achieving the Triple Diamond pin. With your support, we're not just dreaming of greater heights, we're making them a reality, together.

“Amway is a shared vision of health and wellbeing, prosperity, and unity that binds us together as a family.”



从一无所有到如今 应有尽有

青少年时期的我是个既叛逆又令人头疼的不良少年，因此没有任何人、甚至是我的父母预料到我会加入安利，但这个选择却成了我的人生转折点。那时候的我经常逃学，每天和一些不三不四的人厮混，惹事生非。因此，我父母总是担心我会有悲惨的下场，我要么在街头暴力下受害，要么成为监狱内的一份子，这一点也不奇怪。

安利令我产生翻天覆地的改变。最初是我姐姐创办人皇冠大使 Linda Ng Kwee Choo 在 1982 年涉足安利，当时的我总是嘲笑她，但她却以坚定不移的决心去面对和继续这门事业。在从事安利期间，她遇到创办人皇冠大使 Charlie Lee Kim Soon，他俩一起邀请我参加安利的会议，这也标记着我生命中一个不可思议之改变的开始。

回顾过去39年，我感到非常幸运和感恩。安利的价值观很早就令我产生共鸣，让我从家族生意的不确定性走向了稳定和拥有永续的收入。就算在疫情期间，我们的安利事业仍然稳健成长，让我们成功晋升至双钻石荣誉。

如今已届62岁的我依旧身强体健，更没有困扰许多人的“三高”问题 - 高血压、高胆固醇和高血糖。这份活力只是安利所赐予的许多祝福之一。



衷心感谢我的人生伴侣Meng Huey，是她鼓励我、陪我一起坚持，让我们从一无所有到如今拥有生活中的一切美好事物。我们在安利之前的人生错过了许多事物。Meng Huey那时甚至不懂得开车，在安利的影下，她学会了驾驶，如今我们经常一起去徒步远足和做瑜伽等各种有趣的事，每天都过得很开心。说到旅行，我们去过的地方太多了，若要说出还有什么地方未曾去过，那简直是易如反掌！

安利事业最美好的是它让我们全家人都能参与。安利是一个共同的愿景，提倡健康幸福、繁荣团结，将我们作为一家人紧紧联系起来。我们每个人都为这个共同的梦想做出贡献，互相扶持建立紧密联系的传承。

展望未来，我的目标是朝向三钻石襟章。有您的支持，我们不只是梦想再登高峰，还能一起共同将梦想变成事实。

“安利是一个共同的愿景，提倡健康幸福、繁荣团结，将我们作为一家人紧紧联系起来。”



Perjalanan Kami Daripada Tiada Apa-apa Kepada Memiliki Segala-galanya

Penyertaan saya dalam Amway merupakan suatu titik perubahan yang tiada siapa mahupun kedua-dua ibu bapa saya dapat menjangkakan kerana saya seorang yang bermasalah ketika zaman remaja. Saya sering ponteng sekolah dan bergaul dengan orang yang tidak baik. Tidak hairanlah jika mereka bimbang nasib malang akan menimpa saya sama ada saya menjadi mangsa keganasan jalanan atau disumbat ke dalam penjara.

Amwaylah yang telah membawa perubahan yang begitu mendalam ini. Kakak saya, Duta Mahkota Pengasas Linda Ng Kwee Choo yang mula-mula menceburinya pada 1982 dengan keazaman yang tidak mudah goyah walaupun dicemuh oleh saya. Beliau menemui Duta Mahkota Pengasas Charlie Lee Kim Soon semasa menyertai Amway dan mereka menjemput saya ke mesyuarat Amway. Pertemuan ini menjadi tanda permulaan perubahan yang luar biasa dalam hidup saya.

Merenung kembali 39 tahun yang lalu, saya berasa amat bertuah dan bernasib baik. Nilai Amway meninggalkan kesan yang mendalam dan berkekalan kepada saya sejak awal lagi. Ia mengubah perniagaan keluarga yang penuh ketidakpastian kepada pendapatan yang stabil dan mampan. Walaupun semasa pandemik, perniagaan Amway kami tetap berdiri teguh, membolehkan kami meningkat ke tahap Dua Intan.

Kini, pada usia 62 tahun, saya menikmati kesihatan yang baik, bebas daripada 'tiga serangkai' – tekanan darah tinggi, kolesterol tinggi dan gula darah tinggi – yang dihadapi oleh ramai orang. Kehidupan penuh bertenaga ini hanyalah salah satu daripada nikmat tidak terkira yang Amway berikan kepada saya.

Terima kasih tidak terhingga kepada belahan hati saya, Meng Huey yang sentiasa memberi semangat dan tabah bersama saya. Kami beralih daripada tiada apa-apa kepada memiliki segala-galanya yang baik dalam hidup. Sebelum Amway, kami ketinggalan dalam banyak perkara. Malah, Meng Huey juga tidak tahu memandu.





Terima kasih kepada pengaruh Amway, beliau telah belajar memandu dan kini kami melakukan aktiviti yang menyeronokkan seperti mendaki dan yoga. Setiap hari yang dilalui begitu menyeronokkan. Apabila bercakap tentang melancong, kami telah melawat banyak tempat sehingga lebih mudah untuk kami menyebut tempat yang belum kami lawati!

Perkara yang paling indah ialah seluruh keluarga kami turut terlibat sama. Amway ialah visi bersama demi kesihatan dan kesejahteraan, kemakmuran dan perpaduan yang menyatukan kami semua sebagai satu keluarga. Setiap daripada kami menyumbang kepada impian bersama ini, menyokong satu sama lain semasa kami membina legasi kebersamaan.

Melangkah ke hadapan, tumpuan saya sekarang ialah untuk mencapai penyemat Tiga Intan. Dengan sokongan anda, kami bukan sahaja mengimpikan tahap yang lebih tinggi malah ingin menjadikan impian tersebut satu kenyataan bersama-sama.



“Amway ialah visi bersama demi kesihatan dan kesejahteraan, kemakmuran dan perpaduan yang menyatukan kami semua sebagai satu keluarga.”

